



强哥**12.26期12月**雅思
写作结构班-结构题目
答案解析讲评课-信强
哥雅思过

总结

- 一如既往....
逻辑尚可....
语法还是硬伤....
多啃啃语法书吧
.....



开头段作业-4

- In modern society, it is possible to go shopping, work and communicate via the Internet without face-to-face contact with one another. To what extent do you think this is a positive or negative development?
- 请给这道题写个开头，要求 30-60 words

学员-1

- @Hey_SherryC
- The ways of shopping, working and communication have been changing our daily life significantly with the development of technology. By simply a click on **an electric**(1) device through internet connection, rather than the traditional **calling**(2) and physical **visiting**(3), we can reach out to suppliers, clients, friends and even teachers. However, such Internet brings about many problems and someone even question **the positive regarding this development.**(4)

- (1) 单词使用错误。不是电的设备，应该是电子设备。应改为 **electronic**
- (2) 词性使用错误。当一个单词本身可以做名词的时候，要使用名词形式，应改为 **call**
- (3) 词性使用错误。当一个单词本身可以做名词的时候，要使用名词形式，应改成改为 **visit**
- (4) 成分残缺，缺少宾语。question是动词形式，后面应该加宾语，应改为 **the positive aspects regarding this development.**

点评

- 整体逻辑很不错，通过今夕的对比，最后引申出自己的观点。尤其是其中的话题词伙用的很棒！！！！

唯一不足的就是语法问题，赶紧麻溜地去保险箱把你的语法给拿出来！！！！



学员-2

- @_乖乖隆地咚_miao
- Emergence and development of the network greatly facilitate **the(1)** people's lives, making people stay at home to shop, work and communicate. However, it is also the rapid development of the network, making **it(2) over-reliance(3)** on the network, decreasing face to face communication, **led to the gradual loss of their ability to communicate,(4)** and also **alienated(5)** feelings with family friends.
- (1) 定冠词使用错误。只是泛指一般人的生活，不需要加the，应删去。
- (2) 单词使用错误。亲，你用“it”是“让它”的意思，应改为“让人们”-- people
- (3) 固定搭配使用错误。make sb do sth，要使用动词形式，over-reliance应改为over-rely
- (4) 缺少限定词，这句话是强调句，前面已经有了it is，最好在led加上 that，并且后面的led 应改为leads
- (5) 词性错误。Alienated跟前面的lead并列的，所以也应该改为alienates

点评

- 逻辑很不错，通过使用电脑的正反对比总结出自己的观点。

就是语法错误忒多了...这么好的逻辑白瞎了!!!



学员-3

- @Elva--芝
- With the development of technology,it's really **convenience**(1) for that more and more latest products **support to**(2) people's life or their work. However ,there **have**(3) a phenomenon that more and more people **via**(4) use the internet to go shopping ,work and even communicate without **face to face**(5) contact with others.
- (1) 词性错误。应改为convenient，表示“这真的很方便”
- (2) 介词多余。support可以做及物动词，to应省略
- (3) 固定搭配使用错误。在there be句型中，一般用的是be而不是用have，there have应改为there is
- (4) 成分赘余。Via应删去，这样use才能做这句话的谓语动词，不然这句话就没谓语动词就不完整了
- (5) 单词使用错误。face-to -face 是合形成形容词，意为“面对面的”。而face to face 是合成副词，意为“面对面地”。这里最好使用形容词形式。

点评

整体逻辑不错，先通过阐述现象，最后分析得出自己的观点，整体结构较完整。

还要注意的是语法问题啊!!! 好不容易逻辑思路好了，但语法问题又这么多 T ^ T你们都在收集语法问题召唤神龙吗???



学员-4

• @闪闪闪闪兔

• It is undeniable that Internet has dominated our daily life from all aspects in this modern society and supplemented the traditional ways in which people are connected to some extent. For example, strangers separated by space can communicate perfectly using the instant messengers and social networks although they are unable to meet each other. Internet brings us relaxation as well as convenience indeed. However, it still poses a threat to Information explosion and exert adverse influence on our health, especially when people hook on it.

• (1) 缺少连接词。为了增加上下文的连贯性，it still poses a threat前面最好加上Also

• (2) it still poses a threat to Information explosion这句话是神马意思?? 他对于信息爆炸产生了不好的影响??

批改

- 整体逻辑还成。就是要注意语言的表达。而且亲，你在开头列出了这么多的网络交流的优缺点，这很有可能会影响你主体段分论点的扩展。建议开头只需要说明观点即可，不需要扩展开来。大招留到主体段~

学员-5

- @ 、 __zZ
- It is so convenient that we go shopping, working or do many other things via the Internet. It means people can get what they want just stay at home. But at the same time, they lose the chances to face-to-face contact with other people. So Internet also has the bad side in my opinion.

点评

- 逻辑很清晰，简洁明了。分析原因并给出观点，棒棒的！



以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如要下载或阅读全文，请访问：<https://d.book118.com/496025141052010143>